
Risnes Grendalag

Som leiar i Risnes Grendalag har eg vorte kjent med at Stine Valdersnes sin

søknad om frådeling av tomt på deira utvalde område på Sylta har fått avslag.

Dette er etter mitt syn svært beklageleg. Unge familier har Risneskrinsen stort

behov for, og bor difor f% hjelp til % oppn? sine m&l med ? etablera seg.

I skrivet om arealbruken i Risneskrinsen, levert til Radøy kommune i april 2015

har ein framlegg om at heile krinsen vert lagt ut til fortetting, med føresegner

som høver.

LivOglyst prosjektet vårt «Risneskrinsen levande kyst-bygd» treng unge

familier for å oppnå tilvekst, og då må me hjelpa dei som vil etablera seg her.
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